

Title (en)

Shelter with support structure made from profiled elements

Title (de)

Unterstand mit einer Tragestruktur aus Profilelementen

Title (fr)

Abri à structure de profilés

Publication

EP 1705317 A2 20060927 (FR)

Application

EP 06290468 A 20060322

Priority

FR 0502841 A 20050322

Abstract (en)

The shelter has a roof with two inclined parts (40, 41) respectively comprising two ridge cross beams (45, 46). Each beam has an upper wall (49, 52) extending parallel to the related inclined part, and a plate receiving groove embedded with a filler plate (9) edged by a lower corner cross beam. The beam (46) has a tenon (56) embedded in a side groove (51) and extending on all the length of the groove.

Abstract (fr)

Abri comportant à structure de profilés comprenant un toit qui présente deux pans inclinés (40, 41) jointifs au niveau d'un faîte (42). Les pans inclinés comportent respectivement deux traverses de faîte (45, 46) distinctes emboîtées l'une dans l'autre au niveau du faîte, chacune des traverses de faîte comportant une gorge de réception de plaque (48) dans laquelle est emboîtée une plaque de remplissage (9), la gorge de réception de plaque de chacune des traverses de faîte étant inclinée vers le bas avec la même inclinaison que le pan incliné auquel elle appartient.

IPC 8 full level

E04H 3/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 3/165 (2013.01); **E04B 2001/3276** (2013.01)

Cited by

FR2986816A1; BE1026521B1; EP2067912A1; FR2924730A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1705317 A2 20060927; EP 1705317 A3 20121031; FR 2883581 A1 20060929; FR 2883581 B1 20081205

DOCDB simple family (application)

EP 06290468 A 20060322; FR 0502841 A 20050322